
  
 
 
 

Ledarträff IBK Boden 
 
 

Plats: Kansliet  

Datum: 15 januari 2024 

Närvarande: Eva-Marie F, Catharina B,  AnnHelen L, David J, Mikael M, Joakim F, Carina L,  

Johan B, Rickard B, Wilma Z, Markus V, Niklas P, Peter W och Andreas B 

 

 

Minnesanteckningar 

 
1. Mötets öppnande 

Ordföranden Eva-Marie öppnar mötet och hälsar alla välkomna. Catharina för anteckningar. 

 

2. Kommunikation 

Laget.se- Styrelsen lägger ut information och dokument på huvudsidan där även nyheter läggs 

upp, viktigt är att alla ledare får/har möjlighet att gå in och läsa där samt få 

nyhetsuppdateringar. Det fungerar om man följer vår huvudsida. Styrelsen tar reda på detta 

och återkopplar hur det är upplagt samt lägger ut ett test info- ledarna återkopplar om det inte 

fungerar.  

Messenger grupp- tränare och lagledare (man behöver acceptera förfrågan) ledarna sprider 

vidare inom laget och kollar så att alla är med 

Lagledare- styrelsen skickar ut information som inkommer via mail till lagledarna för 

spridning, lagen anmäler in vem som ska ha mailet.   

 

Har ni ledare fått återkoppling på era frågor som ni har skickat in. Ja-  

Alla 4 sarger- är kontrollerade innan säsong. Kommunen ska kolla upp fyra hörn. 

 

Sociala medier- GDPR- hur ska vi arbeta med publicering? – ett informationsdokument 

kommer tas fram inför nästa säsong. Alla medlemmar behöver godkänna och skriva under det 

för att acceptera publicering.   

 

3. Engagemang 

Annonsering - Flytta till Boden (evenemangskalender) Där skulle vi kunna publicera våra 

arrangemang. Wilma är ansvarig.  

NIBF- Spelarkonferenser- väldigt viktigt att lagen skickar representanter till dessa möten, 

minst en st. Om vi deltar kommer föreningen kompenseras för det, så det får vi inte missa. 

Information om detta kommer ut via mail när det är dags, tex röd/svart serie under våren och 

grön/blå under hösten  

RF SISU - Kommer lagen göra några arrangemang så kan man få kompensation från dem,  ta 

kontakt med styrelsen innan. 

Föreningsdag- vi kommer fortsätta att ha en likadan dag till hösten. Lördag i oktober. Dagen 

var uppskattad. 

 

4. Intäkter 

Sponsorgrupp- Saknar fortfarande representation från alla lag. Niklas redogör kring 

sponsorgruppens arbete, några sponsorer är inkomna. Vi kan t.ex. sälja väggreklam och sarg 

tryck. Känner man någon som kan sponsra eller andra tips, så återkoppla till föreningsmailen. 

 

Försäljningar: 

Restaurangchansen (NY)- Pontus är med på länk och informerar. De kommer sätta ihop en 

säljbar produkt, där vi har ensamrätt på den produkten. De ingår även sponsring. Digitalt 



  
 
 
 

häfte, man säljer en folder för 300 kr, hälften i förtjänst. Aktiv i ett år  när man aktiverar den. 

olika butiker även nätbutiker. 8 st. företag klara i dagslägen i Boden. Spelarna behöver sälja 6 

st. foldrar var, förslag från styrelsen är 2 foldrar på våren och 4 till hösten. 

Fråga gällande de äldre som inte kanske kan ladda ner- supporten kan alltid hjälpa till. Vi har 

ett sälj mål för föreningen. Sponsring kommer öka om vi säljer mer.  

 

Newbody- har vi alltid haft, prishöjning har märkts. Svårare att sälja upplevs 

 

Julkalender- provat i höstas, där hade vi 300 st. totalt att sälja, 2 st per spelare. 

 

Kakor- till våren i februari  

 

Inför denna säsong har vi haft svårt med intäkter styrelsen har varit mer restriktiva med att stå 

för olika kostnader. 

Mål med försäljningen inom lagen? Kanske kan man sälja en ”kvot” inom laget. Svårt för 

några att lyckas sälja en viss kvot. Styrelsen tar med sig synpunkterna.   

 

De försäljningar som lagen gör vid matcher t.ex. fika- då går hela förtjänsten till laget.  

 

Deltagaravgifter/medlemsavgifter-  har fungerat olika bra denna säsong.  Styrelsen kommer 

förtydliga i ett dokument om vad som gäller. Betalar man inte in sin avgift så kan man inte 

vara med att träna och spela.   

 

Skotercrossen- kommer vara under våren- det vore en bra intäkt om vi kan få delta på någon 

uppgift där.  

 

5. Utvecklingsprojekt 

Flicklag: F 11-13 (7 st.), F 14-16 (20 st.) Från och med januari så är projektet avslutat och de 

är nu rena lag. Förslag att flickorna kan delta vid dam/damutveckling matcher, t.ex. spela lite 

på planen mellan matcherna, vara sargvakter, samla bollar. Det är en positiv enkel sak att 

göra.  

 

Parasport- Styrelsen har inlett ett projekt med Parasport Sverige och NIBF gällande uppstart 

av innebandyträning för barn med funktionsnedsättning. Projektet startade i december och 

några träningar hölls på Träffpunkten, därefter tränar de på Fagernässkolan, då lokalen är 

mindre och passar bättre. Ledare just nu är R Bucht som även är idrottslärare. De som tränar 

kommer bli medlemmar i vår förening. Vi har haft möte och även sökt pengar till klubbor och 

glasögon. Utvärdering kommer ske efter säsongens slut.   

 

Cup i Boden- Styrelsen jobbar med frågan, ett embryo, mål att det kanske kan genomföras om 

två år. 

 

Herrlag- Micke håller på att kolla upp möjligheten att starta ett utvecklingslag/herrlag. Det 

behöver läggas upp en sida på Laget.se där det framgår kontaktperson och ev. träningstider, då 

det kan vara så att personer söker runt och vill börja men hittar inget i vår förening. Vi 

behöver locka tillbaka spelare. Samarbete med träning är påbörjad mellan P10-11 och P 08-

09, för de som vill satsa extra på innebandy, det görs svårare övningar med högre tempo mm. 

Detta i ett led att så småningom få till ett blivande herrlag.  

 

Diskussion hur föreningen tänker kring anpassad nivåindelning för träning och match. Att 

börja i fel nivå där det är för svårt och även att inte heller utmanas inom sin nivå, kan medföra 

att vi tappar spelare. Det handlar om att bli rätt utmanad. Olika förutsättningar. Ett förslag ska 

tas fram och lämnas in till styrelsen. 



  
 
 
 

 

6. Kommande säsong 

Vi kommer skicka ut informationsblad, till skolor om kommande säsong och att vi finns. 

Vilka lag? – kommer vi ha?  

lag 17-18, 6 st. ledare.  (32 st. ) Blir det nog många så kommer 18-19 köra ihop i så fall och 

lag PF 17 ensam.  

 

Halltider- våra tider har minskat på Träffpunkten och Arenan. Vi skulle behöva fler bättre 

tider.  

Material behov- behov behöver mailas in till föreningsmailen. Styrelsen kommer köpa in extra 

bollar till Träffpunkten och Arenan, då det nästan inte finns några kvar. 

Nycklar- till arenan IBK – 9 st. utlämnade. Vi har inget register alls 

Nycklar kvitteras ut personligen för Träffpunkten. 

 

 

7. Utbildning 

Domarutbildning ungdom 

24 st. har genomfört utbildningen. Viktigt att de får pröva döma.  

Ledare- grundutbildning måste alla gå, i år har 8 st. gått. 

Spelare-  

 

8. Årsmöte 

Den 25 mars kl. 18.00 kansliet årsmöte. – en liten sammanställning behöver inkomma från 

alla lag innan årsmötet då det kommer biläggas verksamhetsberättelsen. 

Valberedningen har vi 2 st. Christoffer och Vanessa är i valberedningen. Vi vill ju ha 

representation från alla lag. Endast två personer sitter valda på två år, resten behöver väljas. 

Behov finns av fler till styrelsen.  

 

9. Övrigt 
Inlämning av matchställ och utrustning senast 31/5 till kansliet. Gäller all utrustning från 

Träffpunkten och Arenan, så en förteckning kan upprättas om vad vi har. Medicinväskor ska 

även lämnas in. Matchställen ska vara tvättade innan inlämning. 

 

Avboka halltider- påminnelse att göra det. Om någon tränare vet om arenan är stängd eller 

uppbokad av annat arrangemang, så meddela gärna övriga ledare. 

 

Styrelsen kommer hålla i en sportlovs-aktivitet, där barn får komma och prova på innebandy, 

två dagar på Arenan under sportlovet. Ungdomar från P 08-09 samt dam utv. kommer vara 

med och hjälpa till. Information om detta kommer att gå ut via Bodens Kommun. Vi kommer 

inte betala någon hyra för detta.  

 
10. Avslutning 

Eva-Marie tackar alla för deltagandet och avslutar mötet. Minnesanteckningarna delges efter 

mötet. 

 
 
 


